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La Cambra està d´acord amb el soterrament però
adverteix que «el cost serà més elevat»
CiU critica que Nieto el considerés invia

DdeG, Girona.
El president de la Cambra de Comerç de Girona,
Domènec Espadalé, va mostrar-se ahir a favor de
l'hipotètic soterrament parcial de la línia de molt alta
tensió (MAT), encara que va recordar que «segurament
el cost d'aquesta opció serà més elevat». Espadalé va
reiterar que el que vol el sector empresarial és que la
interconnexió i la MAT es facin «com més ràpid millor i
de la millor manera possible». El president de la Cambra
va voler recordar que fa unes setmanes «s'havia dit que el
soterrament no era factible tècnicament», afegint que «si
Monti ho proposa, és que ha comprovat que sí que és
possible, encara que els costos siguin més grans».
En aquesta línia es va expressar també el diputat gironí
de CiU al Congrés, Jordi Xuclà, que va qualificar Mario
Monti com a «una persona de gran prestigi que ha vingut
a posar el seny que no han tingut ni les autoritats
espanyoles ni les franceses». Xuclà va subratllar que CiU
ha defensat sempre, tant al Parlament com al Congrés,
l'opció del soterrament, trobant-se la negativa de totes
dues administracions. «I el secretari general d'Energia,
Ignasi Nieto, va dir que el soterrament era impossible, i
que si algun municipi el volia se l'hauria de pagar», va
afegir.
Xuclà va voler posar de manifest la «miopia» entre les
declaracions de Nieto i la proposta del mediador. A més,
va dir, a Europa hi ha diverses línies elèctriques
soterrades: «AÀustria n'hi ha una de 60 quilòmetres i,
sense anar gaire lluny, a la llera del Besós se'n van
soterrar vuit quilòmetres en motiu del Fòrum».
Per la seva banda, la també diputada convergent Dolors
Rovirola va recordar que CiU va proposar el soterrament
en el Debat de Política General, i que el tripartit hi va
votar en contra.


